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      Аннотация

    
        
          В данной работе представлена проектная документация на многоэтажный жилой дом в г. Санкт-Петербург, а также произведен анализ различных типов свайных фундаментов, рассмотрены достоинства и недостатки этих технологий, рассчитаны показатели несущей способности и стоимость возведения, и подобран оптимальный вариант свай для данного объекта. В процессе исследования были решены следующие задачи: 1.Разработка проектной документации на многоэтажное офисное здание согласно с Постановлением  Правительства  РФ  No  87  «О  составе  разделов  проектной документации и требования к их содержанию»; 2.Обзор технологий рассматриваемых типов свай; 3.Анализ достоинств и недостатков данных технологий; 4.Расчёт несущей способности свай, затрат временных и материальных ресурсов; В результате исследования произведен анализ плюсов и минусов таких технологий как «Fundex»,  «CFA-сваи»  и  вдавливание  свай,  получен  наиболее  подходящий  вариант исполнения свай для рассматриваемого многоэтажного жилого дома, а именно применение технологии «Fundex».
        

        
          This paper presents design documentation for a multi-storey residential building in Moscow. Petersburg, as well as an analysis of various types of pile foundations was carried out, the advantages and disadvantages of technologies, assessments of the bearing capacity and the cost of construction were considered, and another option for piles was selected for this object. In the course of the research, the following tasks were solved:  1. Development of design documentation for a multi-storey office building in accordance with the Decree of the Government of the Russian Federation No. 87 "On the composition of sections of design documentation and their requirements for content";  2. Review of the technologies of the considered types of piles;  3. Analysis of the advantages and disadvantages of these technologies;  4. Calculation of the bearing capacity of piles, the cost of time and material resources;  As a result of the study, an analysis of the pros and cons of such technologies as "Fundex", "CFA-piles" and indentation of piles was made, the most suitable version of the piles for the considered multi-storey residential building was obtained, namely the technology of using "Fundex".
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